
Goirle en intergemeentelijke samenwerking 
Onderstaand onze reactie op de vragen van het Brabants Dagblad. 
 
Wat is er sindsdien gebeurd op het thema intergemeentelijke samenwerking ? 
Ruim voor het uitkomen van de voorlopige aanbevelingen van de commissie Huijbregts (21 november 2012) was 
Goirle al in gesprek met de gemeenten Hilvarenbeek en Oisterwijk om de mogelijkheden van ambtelijke 
samenwerking te verkennen. Wij waren dan ook vooral verbaasd toen in de voorlopige aanbevelingen voor 
Midden-Brabant werd gesteld dat Goirle en Hilvarenbeek nog geen duidelijke samenwerkingspartners hadden en 
dat dát een risico zou zijn. Te meer daar onze gemeente zijn zaken goed op orde had en heeft, zodat er in het 
geheel geen sprake is van een kwetsbare positie of reden tot zorg.  
 
Die verbazing sloeg om in verontwaardiging toen bij het verschijnen van de voorlopige aanbevelingen over de 
regio West-Brabant ineens werd aanbevolen om Goirle bij Tilburg her in te delen. Deze misvatting werd herhaald 
in het eindrapport van de commissie Huijbregts van juni dit jaar. Reden voor ons college om hiervan krachtig 
afstand te nemen in een pittige brief aan de commissie en aan het provinciebestuur. Met als resultaat dat 
Gedeputeerde Staten in haar eerste reactie op het rapport heeft aangegeven oog te hebben voor de 
samenwerking tussen Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk. 
 
Ondertussen hebben we achter en voor de schermen gestaag doorgewerkt aan het concretiseren van onze 
samenwerking. Op basis van ambtelijke en bestuurlijke verkenningen selecteerden de colleges een aantal 
proeftuinen, waarin de betrokken gemeenten op korte termijn mogelijkheden zagen. In april van dit jaar gaven 
de drie burgemeesters het startschot voor vijf operationele pilots, te weten op het gebied van crisisbeheersing, 
bijzondere opsporingsambtenaren, werkmakelaars, belastingen en registraties. Soms gaat het daarbij om het 
delen van kennis, soms om het slim delen van personeel en soms om het creëren van meer volume. Steeds is het 
uitgangspunt dat de samenwerking iets positiefs moet brengen voor de kwaliteit, het verminderen van 
kwetsbaarheid of de kostenkant; met behoud van het dorpse karakter en de menselijke maat. 
 
Waar staan we nu / wat staat er te gebeuren ? 
Inmiddels zijn er in de proeftuinen mooie resultaten geboekt. Zo is het uitwisselen van de BOA's structureel 
geregeld, is het innen van belastingen in Hilvarenbeek en Oisterwijk naar voorbeeld van Goirle extern 
aanbesteed, gaan Goirle en Oisterwijk vanaf januari samen de salarisadministratie inrichten en verkeert het 
gezamenlijk opzetten van de organisatie voor crisisbeheersing in de laatste fase. En daar blijft het niet bij. 
Goirle zoekt actief en continu naar taakvelden waarop een uitbreiding en/of intensivering van onze 
samenwerking kansrijk is. Daarbij uiteraard rekening houdend met de kaders voor samenwerking, zoals die door 
de betrokken gemeenteraden zijn geformuleerd, en met ons partnerschap binnen de Regio Hart van Brabant. We 
zetten stevig in op een gezamenlijke benadering van zaakgericht werken en er worden voorbereidingen 
getroffen om onze samenwerking in het sociale domein serieus op te plussen. Wat de gemeenteraad van Goirle 
betreft staan de lichten hiervoor op groen. 
 
Ook uit de onlangs verzonden gezamenlijke brief van de colleges van Goirle, Hilvarenbeek en Oisterwijk op de 
provinciale reactie inzake veerkrachtig bestuur valt op te maken, dat de samenwerking van onze drie gemeenten 
goed bevalt en naar meer smaakt. 
 
<quote:> 
Machteld Rijsdorp, burgemeester van Goirle: "Slimme krachtenbundeling van drie dorpen." 
 
<2 bijlagen:> 
 Reactie Goirle 19 juni 2013 op eindrapport Veerkrachtig Bestuur 
Gezamenlijke reactie Goirle/Hilvarenbeek/Oisterwijk aan Gedeputeerde Staten d.d. 8 oktober 2013 


